
IZJAVA ČLANA ORGANIZACIONOG ODBORA 

POVORKE PONOSA PODGORICA 2011 ZDRAVKA CIMBALJEVIDA 

 

Ispred Organizacionog odbora, kojeg za sada čine samo predstavnici civilnog društva, želim da istaknem: 

 

 Suštinski je važno da prva Povorka ponosa bude podržana od strane Vlade Crne Gore na 

najvišem političkom nivou i stoga je naš zahtjev njeni predstavnici u Organizacionom odboru i 

na samoj povorci budu osobe koje imaju status člana Vlade. Mi smo od samog početka 

organizacije ovog dogođaja insistirali na političkoj reprezentaciji Vlade, kako u odboru tako i na 

samom skupu.  Imenovanje tri državna službenika u Organizacioni odbor  i to nepune dvije 

nedjelje prije najavljene Povorke ponosa je neozbiljan i neodgovoran tretman. Dva delegirana 

člana iz Ministarstva za ljudska i manjinska prava formalno još uvijek i ne mogu biti članovi 

Organizacionog odbora. Naime, taj zaključak Vlade stupa na snagu tek ovog četvrtka, odnosno 

19. maja što praktično znači da bi predstavnici Vlade u organizaciji povorke učestvovali svega 

deset dana. To je neodgovoran i nekorektan pristup. Zato i vjerujemo da je na manifestovani 

način Vlada, pod uticajem homofobnog ministra Dinoše, htjela da izigra i kompromituje cijelu 

stvar.  

 Vlada Crne Gore i njeni resorni organi u protekla tri mjeseca nijesu odgovorili niti na jedan 

zvaničan dopis LGBT Foruma Progres, partnerskih organizacija i Organizacionog odbora 

Povorke ponosa. Predstavnici Vlade odnosno konkretnije Ministarstva za ljudska i manjinska 

prava neistinito nastupaju u javnosti što potvrđuje i primjer kada su na nedavnom panelu 

gospođe Urlike Lunaček javno pred svim učesnicima saopštili da se odluka Vlade o imenovanju 

predstavnika Odbora nalazi na sajtu Vlade a zapravo je činjenica da do danas ta odluka nije 

objavljena niti  dostavljena organizatorima povorke ponosa niti je stupila na snagu. Zahtjev 

Organizacionog odbora je da komunikacija sa svim sistemskim institucijama, posebno 

policijom, bude zvanična i dokumentovana.  Upravo postojanje odgovarajude dokumentacije o 

pripremi i realizaciji ovako rizičnog događaja potvrđuje profesionalizam svih strana i jasno 

daje odrednice o odgovornosti svih. 

 

Vjerujem da su ovi naši zahtjevi minimalni, potpuno opravdani i neophodni kako bi se u cjelosti 

kompletirao Organizacioni odbor i pripremila Parada ponosa 2011 u Crnoj Gori na način koji de 

garantovati punu bezbijednost svih njenih učesnika.  

 

Zdravko Cimbaljevid 
izvršni direktor LGBT Foruma Progres 
 

 


